

- 21— 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 296 concernant les marchés. (15 avril) (Lapointe, L. A.)
- 22— 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant le règlement No 328 concernant la fermeture des magasins de bonne heure. (15 avril) (Bastien).

SUR LE BUREAU

Ministère des chemins de fer et canaux "re" demande de la "Canadian Northern Tunnel & Terminal Company." (22avril).

NOTE.—Les item marqués ainsi: * ont été appelés et et n'ont pas été pris en délibération (* une fois; ** deux fois).



RUE AQUEDUC

EFFACEMENT DE LA LIGNE HOMOLOGUEE DE LA RUE AQUEDUC, AU COIN SUD-EST DE LA RUE DORCHESTER, DANS LA PARTIE DU QUARTIER ST-ANTOINE MAINTENANT APPELEE "QUARTIER ST-ANDRE" DE LA CITE DE MONTREAL.

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en la division de pratique (chambre No 31) au palais de justice de cette Cité, vendredi, le dix-septième jour de mai prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier St-Antoine, dans la partie maintenant appelée "quartier St-André" de ladite Cité, soit modifié en effaçant la ligne homologuée de la rue Aqueduc, au coin sud-est de la rue Dorchester, — tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

ETHIER, ARCHAMBAULT,
LAVALLEE, DAMPHOUSSE,
JARRY & BUTLER,
Procureurs de la Cité de Montréal.

Hôtel de Ville,
Montréal, 23 avril 1912.



AVIS PUBLIC

RÈGLEMENTS Nos 449 ET 450

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la Charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé "Règlement No 449 concernant la construction des édifices dans les limites des quartiers Mont-Royal et Côte-des-Neiges", et aussi un règlement intitulé "Règlement No 450 amendant le règlement No 401 concernant la circulation des voitures."

L. O. DAVID,
Greffier de la Cité.

Bureau du Greffier de la Cité,
Hôtel de Ville,
Montréal, 23 avril 1912.

21—

1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 296 concerning markets. (15th April) (Lapointe, L. A.)

22—

1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 328 concerning early closing of stores. (15th April) (Bastien).

ON THE TABLE

Department of Railways and Canals "re" application of Can. Northern Tunnel & Terminal Co. (22nd April).

NOTE.—Items marked thus: * were called and not proceeded with (* once, ** twice).



AQUEDUCT STREET

ERASURE OF THE HOMOLOGATED LINE OF AQUEDUCT STREET, AT THE SOUTH-EAST CORNER OF DORCHESTER STREET, IN THAT PORTION OF ST. ANTOINE WARD NOW CALLED "ST. ANDREW'S WARD" OF THE CITY OF MONTREAL.

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the City of Montreal will, by and through their undersigned attorneys and counsel, present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the division of practice (room No. 31) at the Court-House of this City, on Friday, the seventeenth day of May next, at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of St. Antoine Ward, in that portion now called "St. Andrew's Ward", of the City of Montreal be modified by erasing the homologated line of Aqueduct street, at the South-East corner of Dorchester street, — as indicated on the plan to be filed with said petition.

ETHIER, ARCHAMBAULT,
LAVALLEE, DAMPHOUSSE,
JARRY & BUTLER,
Attorneys for the City of Montreal.

City Hall,
Montreal, April 23rd 1912.



PUBLIC NOTICE

BY-LAWS Nos. 449 AND 450

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred by the Charter to the said City, has adopted a by-law entitled "By-Law No. 449 concerning the construction of buildings in the limits of Mount Royal and Côte des Neiges wards," and also a by-law entitled "By-Law No. 450 amending by-law No. 401 concerning the circulation of vehicles."

L. O. DAVID,
City Clerk.

City Clerk's Office,
City Hall,
Montreal, April 23rd 1912.